
 
 

 

 

Referat 

 
Veterancafé Vordingborg 

 

 
Mødeinformation 

 
 

Mødedato: 

 
1. marts 2023 
Generalforsamling 
 

Mødetid: 

 
18:30 

Sted: 

 
Soldaterhjemmet 

Deltagere: 

 
Henning, Per, Jørn, An-
ker og Annette 

Fraværende: 

 
Gert, Jan 
 

Emne Beslutning 
 

Ansvarlig 

 
Dagsorden generalforsamling 

 
1. Valg af dirigentt 
2. Formandens beretning 
3. Fremlæggelse af regnskab 
4. Indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg til bestyrelsen 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant 
8. Eventuelt 

 
Udover bestyrelsen var der 12 fremmødte. 
 

 

 
Valg af dirigent 

 
Sven Andersen modtog valg som dirigent til general-for-
samlingen og konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovligt varslet. Han bemærkede dog, at den årlige gene-

ralforsamling skal være afviklet inden udgangen af fe-
bruar måned, jf. Veterancaféens forretningsorden. 

 
Dirigenten oplyste, at det kun er fremmødte, som har be-
talt kontingent, der har stemmeret. Alle fremmødte har 
taleret. 
 

 

 
Formandens beretning 

 
Formanden fremlagde sin beretning. Beretningen er ved-
lagt referatet som bilag 1. 
 

 

 
Fremlæggelse af regnskab 

 

 
Regnskabet for 2022 blev fremlagt af Anker.  

Veterancafeen har d.d. en beholdning på ca. kr. 120.000 
Det godkendte regnskab for 2022er vedlagt som bilag 2. 
 

 

 

Indkomne forslag 

 

 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

 
Fastsættelse af kontingent 

 
Kontingentet forbliver uændret på kr. 100 årligt.  

 

 
Valg til bestyrelsen 
 
 
 

 
 

 
På genvalg som bestyrelsesmedlemmer var bestyrelses-
medlem Per Hinrichsen, kasserer Anker Sewohl og sekre-
tær Annette Rasmussen. Alle modtog genvalg. Der var 
ikke andre kandidater. 

 

 

https://www.facebook.com/587509221420458/photos/587812771390103/
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Veterancafé Vordingborg 

 

 
På genvalg som bestyrelsessuppleant Jan Nielsen, der 
modtog genvalg.   
 

 
Valg af revisor og revisor-
suppleant 

 
 
Stig Andersson blev valgt som revisorsuppleant og over-
tager posten efter H.K. Bertelsen. Der var ikke andre 

kandidater. 
 

 

 
Eventuelt 

 
Allan og Birgit meddelte, at de ser frem til igen i år at få 
besøg af Veterancaféens brugere på Bogø. 
 
Der var ros til Veterancaféen fra de nye brugere for god 
modtagelse. 
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